



Letter to Parents No. 7 – 2021/22

Dear Parents/ Guardians,

**2021/22 November Notice (1)**

To have a better understanding of our school's measures and facilitate home-school co-operation, parents please read the following circulars in detail:

- a. 72<sup>nd</sup> Speech Day
- b. Healthy School Programme: S2 Day Camp (S2 Students Only)
- c. S2 and S3 Parents' Day cum Seminar on Senior Secondary Subject Choices (S2 and S3 Students Only)

The reply slip should be duly completed through eClass on or before 10.11.2021 (Wednesday).



Yours faithfully,

IU Kok-Kin  
Principal

The notice will be uploaded to our school website for your reference.

4.11.2021

**a. 72<sup>nd</sup> Speech Day**

The 72<sup>nd</sup> Speech day will be held at 10:30 a.m. on 12.11.2021 (Friday) in the School Hall. Special arrangements for the ceremony are as follows:

10.11.2021 (Wednesday)	Item	Applicable Group(s)
8:15a.m. to 11:45a.m. (1 <sup>st</sup> lesson to 6 <sup>th</sup> lesson)	Normal Lessons	All students
11:55a.m. to 1:25p.m.	Full Rehearsal	Prize winners, student helpers and student representatives (Other students should leave the school at 11:45a.m..)

Except for prize winners, student helpers and student representatives, **other students should leave the school at 11:45a.m..**

12.11.2021 (Friday)	Item	Applicable Group(s)
9:00a.m.	Roll-call	Prize winners, student helpers and student representatives (S1 to S6 students need not attend school.)
10:30a.m. to 12:15p.m.	72 <sup>nd</sup> Speech Day	

**S1 to S6 students need not attend school** except prize winners, student helpers and student representatives.

Should you have any queries, please contact Ms. LAM Suk-ching at 2476 2357.

**b. Healthy School Programme: S2 Day Camp (S2 Students Only)**

The Friends of Scouting – Tune In Family and Youth Centre and our school have co-organized the “S2 Day Camp”, aiming to help S2 students build up a new social network, increase their abilities to overcome adversity and fit in to a brand-new campus life through a series of adventure-based and problem-solving activities.

Details are as follows:

Date:	13.11.2021 (Saturday)
Time:	9:00 a.m. - 1:00 p.m.
Gathering Time and Place:	8:00 a.m. in homerooms
Dismissal Time and Place:	1:30 p.m. at school
Venue:	Hong Kong Baptist Assembly (88 Ping Che Rd, Fanling)
Target:	S2 students
Teacher In Charge :	Ms. CHING Ka-ying
Dress Code:	Neat school P.E. uniform
Reminders:	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. Bring your own water bottle and enough water.</li> <li>2. Bring necessary personal medications.</li> <li>3. Take care of your personal belongings.</li> <li>4. Inform teachers and social workers immediately when feeling unwell.</li> </ol>

If students have any health condition, please submit the supporting medical documents together with the reply slip. If the activity is cancelled under different inclement weather conditions, the teacher-in-charge will let students return home as soon as possible under safe conditions.

Should you have any queries, please contact Ms. CHING Ka-ying or Ms. LEE Pui-ling at 2476 2357.

**c. S2 and S3 Parents' Day cum Seminar on Senior Secondary Subject Choices**

**(S2 and S3 Students Only)**

To help parents better understand the senior secondary curriculum and subject choices, the S2 and S3 Parents' Day cum Seminar on Senior Secondary Subject Choices will be held from 5:00p.m. to 7:00p.m. on 26.11.2021 (Friday) in the School Hall.

**S2** parents should go to **S2 homerooms** to watch the live broadcast of the seminar and meet with the class teachers. **S3** parents should attend the seminar in the **School Hall** and meet with the class teachers in the classrooms on the first floor. Details are as follows:

Date: 26.11.2021 (Friday)

Time: 5:00p.m. - 7:00p.m.

Venue: S2: 2A (RM 201), 2B (RM 202), 2C (RM 203), 2D (RM 204), 2E (RM 205)

S3: School Hall, 3A (RM 101), 3B (RM 102), 3C (RM 103), 3D (RM 104)

Time (p.m.)	Content
4:45 – 5:00	Registration
5:00 – 5:05	Address by Principal
5:05 – 6:00	Senior Secondary Curriculum - General Introduction
	S4 Class Allocation Procedures
	Alternative Pathways for Further Studies and University Admission Requirements
	Other Learning Experiences for 2X Classes
6:00 – 6:15	Question and Answer Session
6:15 – 7:00	Meeting with Class Teachers
	2A Ms. CHENG Yi-ki and Mr. KUNG Sui-hang (RM 201)
	2B Ms. NGAI Hung-ying and Mr. CHAN Chi-wing (RM 202)
	2C Ms. KAM Po-shan and Ms. YIU Lai-king (RM 203)
	2D Ms. YEUNG Lo-yu and Mr. YEUNG Wai-yeung (RM 204)
	2E Ms. CHAN Hau-wah and Ms. LO Chuen-ho (RM 205)
	3A Ms. LAM Suk-ching and Mr. YIM Chun-piu (RM 101)
	3B Mr. LAU Hon-sum and Mr. ONG Khing-haow (RM 102)
	3C Mr. CHAN Pak-hei and Ms. YEUNG Mei-chun (RM 103)
	3D Ms. LEE Pui-ling and Mr. NG Kwok-fung (RM 104)

All parents are welcome to attend the seminar and raise questions during the Q & A Session. Should you have any queries, please contact Mr. YEUNG Wai-cheung at 2476 2357.



Letter to Parents No.7 – 2021/22  
Reply Slip

To the Principal of Yuen Long Public Secondary School,

i) I, the parent of \_\_\_\_\_ ( Class: \_\_\_\_\_ )( Class No.: \_\_\_\_\_ ), acknowledge the receipt of the following circulars:

- a. 72<sup>nd</sup> Speech Day
- b. Healthy School Programme: S2 Day Camp (S2 Students Only)
- c. S2 and S3 Parents' Day cum Seminar on Senior Secondary Subject Choices (S2 and S3 Students Only)

ii) **S2 and S3 Parents' Day cum Seminar on Senior Secondary Subject Choices**  
**(S2 and S3 Students Only)**

- I  \* will attend S2 and S3 Parents' Day. (Number of attendee: \_\_\_\_\_)
- will not attend S2 and S3 Parents' Day.
- Not Applicable.

Signature of Parent/Guardian: \_\_\_\_\_

Name of Parent/Guardian: \_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_.11.2021

\* Please put a ✓ in the appropriate



家長通函第 7 號 – 2021/22

敬啟者：

2021/22 學年十一月份學校安排須知 (一)

為讓家長更了解學校各項措施及促進家校合作，請家長詳閱下列通告：

- 一、 第七十二屆畢業頒獎典禮
- 二、 「健康校園」計劃—中二日營 (中二適用)
- 三、 中二及中三家長日暨高中選科講座 (中二、中三適用)

請家長於 2021 年 11 月 10 日 (星期三) 或之前經 eClass 填妥「家長綜合回條」。

此致

各位家長／監護人



元朗公立中學校長  
余國健謹啟

上述通告將上載至本校網頁，歡迎家長瀏覽。

2021 年 11 月 4 日

## 一、第七十二屆畢業頒獎典禮

本校第七十二屆畢業頒獎典禮將於 2021 年 11 月 12 日(星期五)上午 10:30 在本校禮堂舉行。為配合典禮舉行，本校將有以下特別安排：

11 月 10 日(星期三)	事項	適用組別
上午 8:15 至上午 11:45 (第一至六節課堂)	依時間表上課	全校學生
上午 11:55 至下午 1:25	總綵排	領獎生、服務生及學生代表 (其他學生於上午 11:45 放學)

除領獎生、服務生及學生代表外，其他學生於上午 11:45 下課回家。

11 月 12 日(星期五)	事項	適用組別
上午 9:00	點名	領獎生、服務生及學生代表 (中一至中六級學生不用回校)
上午 10:30 至下午 12:15	畢業頒獎典禮	

除領獎生、服務生及學生代表外，中一至中六級學生不用回校。

如有查詢，請致電 2476 2357 與林淑貞老師聯絡。

## 二、「健康校園」計劃—中二日營 (中二適用)

本校與童軍知友社轄下「童衛家庭及青少年服務計劃」聯合舉辦中二日營，透過歷奇活動幫助中二學生建立及鞏固朋輩網絡，並提昇學生的抗逆力，協助他們融入校園生活。

活動詳情如下：

日期：	11 月 13 日 (星期六)
時間：	上午 9:00 - 下午 1:00
集合時間及地點：	上午 8:00、各班課室
解散時間及地點：	下午 1:30、學校
活動地點：	香港浸會園 (粉嶺坪輦路 88 號)
對象：	全級中二學生
負責老師：	程嘉瑩老師
服飾要求：	整齊冬季運動服
入營準備及須知：	1. 帶備個人水樽及足夠的飲用水 2. 帶備有需要的個人藥物 3. 小心保管個人財物 4. 若有身體不適者，請立即通知老師及社工

如 貴子弟有任何已知疾病或正接受任何醫療，請一併聲明。假若當天天氣臨時變壞以致活動需要取消，負責老師將在安全情況下安排學生儘快回家。

如有查詢，請致電 24762357 與程嘉瑩老師或李佩玲老師聯絡。

### 三、中二及中三家長日暨高中選科講座（中二、中三適用）

為讓家長了解本校高中課程的安排、高中學制的選科模式及選科時應注意的事項，本校於2021年11月26日（星期五）舉行「中二及中三家長日暨高中選科講座」。

中二級家長請前往中二級課室收看講座現場直播及與班主任會面，中三級家長請在本校禮堂出席講座及於一樓課室與班主任會面。詳情如下：

日期：2021年11月26日（星期五）

時間：下午 5:00 至 7:00

地點：中二：2A(201 室)，2B(202 室)，2C(203 室)，2D(204 室)，2E(205 室)

中三：本校禮堂、3A(101 室)，3B(102 室)，3C(103 室)，3D(104 室)

時間	內容
下午 4:45 – 5:00	家長簽到
下午 5:00 – 5:05	校長致辭
下午 5:05 – 6:00	高中課程簡介
	中四分班程序
	學生升學途徑及大學收生要求
	高中 2X 班其他學習經歷課程
下午 6:00 – 6:15	答問環節
晚上 6:15 – 7:00	與班主任會面
	2A 鄭伊淇老師、龔瑞恆老師（201 室）
	2B 陳志榮老師、倪紅英老師（202 室）
	2C 甘寶珊老師、姚麗瓊老師（203 室）
	2D 楊璐瑜老師、楊偉祥老師（204 室）
	2E 陳巧華老師、羅轉好老師（205 室）
	3A 林淑貞老師、嚴俊鑣老師（101 室）
	3B 劉漢森老師、王慶豪老師（102 室）
	3C 陳柏希老師、楊美珍老師（103 室）
	3D 李佩玲老師、伍國豐老師（104 室）

歡迎各位家長蒞臨參與。如對本校高中課程安排有任何疑問，歡迎於答問時間踴躍提出。如有查詢，請致電 2476 2357 與楊偉祥老師聯絡。



家長通函第 7 號 – 2021/22

家長綜合回條

敬覆者：

**甲部、** 本人為\_\_\_\_\_ (\_\_\_\_班) (\_\_\_\_號) 之家長，已知悉下列通告詳情：

- 一、 第七十二屆畢業頒獎典禮
- 二、 「健康校園」計劃—中二日營 (中二適用)
- 三、 中二及中三家長日暨高中選科講座 (中二、中三適用)

**乙部、** 中二及中三家長日暨高中選科講座 (中二、中三適用)

- 本人 \*  將出席中二及中三家長日暨高中選科講座。(出席人數:\_\_\_\_\_)
- 無暇出席。
- 非該級學生家長，此項不適用。

此覆

元朗公立中學校長

家長／監護人簽署：\_\_\_\_\_

家長／監護人姓名：\_\_\_\_\_

2021 年 11 月 日

\* 請於適當  填上